
Zápis č.412007
z jednání zastupitelstvaobce konaného dne 26.2.2007 od l8.00 hod v'zasedací
místnosti oU

Přítomni: MUDr'M.Kadlec, J.Antoš, J.Gorčík, Ing.M.Ríha'
MVDr.M.Russ, L'Špindler, M.Janovslcý, V.Jefulová' M.Konďnr! L.Michálek,
Ing.M.Pátra' MUDr.M.Hadravovti E.Friedrich

omluveni: Ing.J.I(adníček, L.Rampouch

Hosté:p.Kadlecová, p.Cížek, p.Matoušek, p. ondřejkov{ p.Dobrý,p.Liška,

JednáLní řídil L. Michr{lek - starosta obce'

Připomínky k ápisu z minulého jednání nebyly ádné.
Z jednéní je pořizován zvrrkoý ziunam.
ověřovateli ápisu byli určeni: L.Špind|er, Ing.M.Říha

Program:

1) hospodďení za rok2006
2) ťuzné _ informace o stavbě přeložky

- informace o změně dodavatele sluŽby likvidace odpadů
- usnesení z rady obce ě.3 a 4
- diskuse

Pro: l 1 Proti: 0 Zdrže| se., 0
U s n e s e n í : program jed*ínrí byl schválen

l) hospodaření za rok 2006
Zastupite|é spolu s pozvrínkou obdrže|i i hospodaření obcn z.z rok 2006.Připomínky
k hospodďení nebyly ádné' proto dal starosta blasovat, zÁaZo s tím souhlasí.

Pro:ll Proti:O ZÁrže| se:.O
U s n e s e n í : by|o schviileno hospodďení obce za rok 2006

18.02 přiš|a paní Hadravová
18.06 přišel pan Russ



2) r&zné

. Pan Ántoš inťormoval Zo o stavbě přeložky silnice .\Ísoučasné době probíhástavební
Íizení k vydání stavebního povolení k této stavbě. Za obec jsme dali veškeré
připomínky k této stavbě rýkající se naší obce. Po vydání stavebního povolení -
čekrírne do 14 dnů _ budeme občany informovat.

o starosta informoval Zo : by|a drá'rra výpověď firmě Remondis. Nová smlouva, byla
uzavřena s Marius Pedersen a k dnešnímu dni dochr2í k rrýměně nádob.

o K l.1.2007 byla vydrina Sbírka zákonů č.6|412006 o odměnách zastupitelů.
Kdo souh]así s vyplácením odměn dle této Sbírky zíkonů.

Pro:9 Proti:| ZdržeI se:3
U s n e s e n i: ZO schválilo odměňoviíní zastupitelů dle sb,ó.614l2006

. starosta přečetl usnesení zRo č.3 a 4/2007. Tato usnesení jsou nedílnou součástí
tohoto zápisu.

o Starosta informoval Zo o nabídce Ing.Tichého na odprodej objektu u hřiště. Po
projednání na Ro bude toto předloženo na příštím Zo.

o Termín na sběr žádosti do Programu rozvoje sportu je urěen do 10.4.2001' Následně
Ro společnč se sportovní komisí týo zpracuje a budou předloženy naZO.

o Na dnešní Zo by|a přislíbena účast zástupce noqých majitelů autodromu ' kter'ý se
bohuŽel omluvil a přislíbil účast na příštím Zo. Následně byla vedena dlouhá diskuse
na téma dohody s autodromem a způsobu provozování' Snaha obce bude omezit
provoz takovlých aktivit, kÍeré nejvíce vadí občanům.

. Pan Čížek vznesl dotaz zda není možné nějakým způsobem omezit rychle jedoucí
motoristy po obci.
Michálekjediné účinné řešení je vystavění retardérů. Necháme si zpracovat cenové
nabídky a budeme se tím zabývat na některém z příštích Zo.

. Paní Kadlecová - jak je to se správcem volejbalového a tenisového hřiště?
Michálek:Na výzvu se dosud nikdo nepřihlasil, zopakujeme jí .

o Pan Liška . dotaz zda nebude obec platit za svoz odpadu dvěma firmárn?
Michálek: Ne _ platí se za skutečně vyvezené popelnice, tudíž každá firma dostane
zaplaceno pouze tolik , kolik v obci vyvozí popelnic.

Jednriní bylo ukončeno v 19.35 hod.



Zapsala .. J.Macková

,,r( l.Lr ověřovatelé ápisu: a \
\\...'i

Ing. Martin Říha -\..
Lubomír Michálek

starosta obce

V Sosnové dne 28.2.2007

Luboš Špindler



UsNEsENIč.412007
. . - l }

z jednání zstupitelstva obce konan ého dne 26.2.2007 od 18.00 hod. na oÚ v Sosnové

4/A Zo odsoublasilo program jednání

4/B Zo schválilo hospodaření obce za rok 200ó

4lC Zo schvélilo odměňování zastupitelů ďe sb.č.ó14l2006

Jaromír Antoš
místostarosta obce

V Sosnové 28.2.2007

t
/ / /  (

r A,/, \
Kb.#.ůi;i.ilt

starosta obce


